
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE  30. 9. 2013 

Přítomní členové (bez titulů):  S. Bártlová, I. Brabcová, F. Dolák, L. Kozlová, P. 

Zimmelová, M. Ekhardtová, J. Král, L. Martínek, E. 

Nevaeva 

 
Hosté (bez titulů): V. Tóthová (děkanka), J. Šemberová (proděkanka), I. Chloubová 

(proděkanka), D. Prouza (proděkan), M. Míková  

 

Předseda zahájil zasedání Akademického senátu ZSF JU a konstatoval, že je senát 
usnášeníschopný. Vyhotovením zápisu byla pověřena senátorka Kozlová. Jako skrutátorka 

byla určena senátorka Zimmelová a skrutátorem byl určen senátor Martínek.   

 

Program: 
1. Návrh na jmenování členů Vědecké rady ZSF JU.  
2. Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2014/2015 do 

bakalářských a navazujících magisterských studijních programů uskutečňovaných v 
českém jazyce.  

3. Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2014/2015 do 

bakalářského studijního programu uskutečňovaného v anglickém jazyce.  
4. Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2014/2015 do 

doktorských studijních programů.  
5. Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace studijního programu fyzioterapie.  
6. Různé. 

 
Hlasování o programu: PRO 9 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0.  
Program byl schválen v předložené podobě.  
 

1. Návrh na jmenování členů Vědecké rady ZSF JU.  
 
Děkanka fakulty V. Tóthová představila navržené členky do Vědecké rady ZSF JU – doc. 

PhDr. Alici Gojovou, Ph.D. a prof.  MUDr. Evu Topinkovou, CSc. a zdůvodnila potřebu 
doplnění Vědecké rady ZSF JU.  
Tajné hlasování:  
Doc. PhDr. A. Gojová, Ph.D. - PRO 8 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 1. 
Prof. MUDr. E. Topinková, CSc. - PRO 9 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0. 
 
Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil doc. PhDr. A. Gojovou, Ph.D. a prof.  MUDr. 

E. Topinkovou, CSc. jako členky Vědecké rady ZSF JU. 
 

 
2. Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2014/2015 do 

bakalářských a navazujících magisterských studijních programů uskutečňovaných v 
českém jazyce. 

 
Proděkanka fakulty I. Chloubová představila senátorkám a senátorům předložené opatření.  
Hlasování: PRO 9 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0.  



Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil Opatření děkanky k podmínkám přijímacího 
řízení pro AR 2014/2015 do bakalářských a navazujících magisterských studijních programů 
uskutečňovaných v českém jazyce. 

 

  

3. Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2014/2015 do 
bakalářského studijního programu uskutečňovaného v anglickém jazyce.  

 
Proděkanka fakulty I. Chloubová a proděkan fakulty D. Prouza představili senátorkám a 
senátorům předložené opatření.  
Rozprava: 
Bártlová: Z jakého důvodu nebylo možné přijmout v loňském akademickém roce zájemce o 
studium z Ghany? Proděkan Prouza: Žádost o studium u 20 studentek a studentů z Ghany 
nemohla ZSF JU uspokojit z důvodu administrativních problémů souvisejících s nostrifikací 

jejich středoškolského vzdělání. 
Brabcová: Z jakých zemí se předpokládá, že se budou studenti hlásit? Proděkan Prouza: 

Oslovení uchazeček a uchazečů probíhá prostřednictvím Velvyslanectví ČR, které poskytuje 
zpětnou vazbu ZSF JU.  

Hlasování: PRO 9 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0.  
 
Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil Opatření děkanky k podmínkám přijímacího 
řízení pro AR 2014/2015 do bakalářského studijního programu uskutečňovaného v anglickém 
jazyce. 

 

 

4. Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2014/2015 do 
doktorských studijních programů.  

 

Děkanka fakulty V. Tóthová seznámila senátorky a senátory s předloženým opatřením. 
Hlasování: PRO 9 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0.  
 
Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil Opatření děkanky k podmínkám přijímacího 
řízení pro AR 2014/2015 do doktorských studijních programů. 

 

 

5. Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace studijního programu fyzioterapie. 
 
Děkanka fakulty V. Tóthová stručně představila studijní program fyzioterapie a předala slovo 
MUDr. Mgr. Marcele Míkové, Ph.D., která seznámila členky a členy senátu s akreditační 
žádostí. 
Rozprava: 
Bártlová: Jaké mají absolventi uplatnění? Míková: Jako fyzioterapeuti v rehabilitačních a 
ambulantních zařízeních, ve fitness centrech apod. 
Dolák: Dojde v akreditačních materiálech ke změně kontaktní osoby? Míková: Ano, a to za 
garantku programu, kterou je doc. MUDr. Vlasta Tošnerová, CSc.  
Brabcová: Uvažujete o kombinované formě studia? Míková: Zatím ne, ale do budoucna tuto 

možnost nevylučujeme. 
Hlasování: PRO 9 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0.  
 



Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace 

studijního programu fyzioterapie. 

 

 

6. Různé 
 

Kozlová: Apelovala na senátorky a senátory, zda by bylo možné dodržovat v AS ZSF JU 
zaběhnuté zvyklosti týkající se zaslání zápisu k připomínkování nejpozději do jednoho týdne 
od zasedání senátu. 
Děkanka: Situace týkající se obhajoby doktorandů, na kterou upozorňovala senátorka 
Kozlová na jednání AS ZSF JU dne 24. 6. 2013, je na základě písemné zprávy předsedy 
oborové rady vysvětlena. Nedošlo k porušení pravidel v doktorském studijním programu a 

obhajoby obou doktorandů proběhly v souladu s platnými předpisy. Disertační práce, průběh 
obhajoby a posudky jsou uvedeny ve STAGu.   

 

Příští zasedání AS ZSF JU je plánováno na 25. 11. 2013 od 16 hod.  
 
 

 

Zapsala: Lucie Kozlová      V Českých Budějovicích dne 4. 10. 2013 

 


